

團體會員入會/續會資料

會員制度

香港閃避球總會自2008年成立，致力發展及推廣閃避球運動，並透過學校及社區層面，廣泛推動及閃避球運動。為了更全面及有系統地推廣閃避球運動，本會設立了會員制度。

任何香港本地球會或體育組織將閃避球運動作為它們活動之一，該組織的宗旨理念亦與香港閃避球總會一致，且符合成為本會團體之要求，均可申請成為團體會員。其負責人於提交申請前亦必須成為香港閃避球總會之會員，方可提出申請。

成為團體會員的要求

申請前請詳細閱讀入會須知，負責人向本會提出申請，繳交年費(若申請書被拒絕，會費應全部發還申請人)，填妥申請表遞交資料。詳情請參閱文件「團體會員入會/續會要求」。

類別	資格	入會費	續會費
團體會員	申請機構不限。	\$600	\$500
觀察屬會會員	必須連續成為 團體會員 兩年後 及 符合表列要求。	\$1,500	\$1,200
屬會會員	必須連續成為 觀察屬會會員 兩年後及 符合表列要求。	\$2,400	\$1,800

遞交申請及查詢

本會收到經電郵遞交且資料齊備的申請表後，將盡快處理並直接通知負責人結果。資料不全者，將電話通知申請者，直至申請者提供完整資料再作審批。有關成為團體會員的權利於下頁說明。

有關團體會員申請: info@hkodgeball.com

團體會員的權利

為推動團體會員的發展, 本會提供以下的技術支援和資助:

團體會員

1. 器材優惠;
2. 香港閃避球聯賽 - 報名優惠(限2隊) 及 確定其隊伍擁有權歸於團體名下;
3. 香港閃避球夏令聯賽 - 報名優惠(限1隊) 及 確定其隊伍擁有權歸於團體名下;
4. 本會舉辦之閃避球比賽 - 預留名額;
5. 適時舉辦比賽供團體會員參與;
6. 可推薦該會會員參加總會舉辦之閃避球教練班 / 指導員班 / 裁判班;
7. 有關團體在閃避球發展的顧問服務 (場地、技術、組織等範疇);
8. **連續**成為團體會員兩年後, 並且符合其他要求, 可申請成為觀察屬會會員。

觀察屬會會員

1. 所有團體會員之權利;
2. 香港閃避球聯賽 - 報名優惠(限4隊) 及 所有團體會員之權利;
3. 香港閃避球夏令聯賽 - 報名優惠(限2隊) 及 所有團體會員之權利;
4. 本會舉辦之閃避球比賽 - 所有團體會員之權利 並 額外報名名額;
5. 可推薦該會會員參加香港閃避球青年軍訓練;
6. 可推薦該會會員**優先**參加總會舉辦之閃避球教練班 / 指導員班 / 裁判班;
7. 如符合要求, 可申請舉辦獲總會認可舉辦之指導員班*;
8. **連續**成為觀察屬會會員兩年後, 並且符合其他要求, 可申請成為屬會會員。

屬會會員

1. 所有觀察屬會會員之權利;
2. 香港閃避球聯賽 - 報名優惠(限6隊) 及 及 所有觀察屬會會員之權利;
3. 香港閃避球夏令聯賽 - 報名優惠(限3隊) 及 所有觀察屬會會員之權利;
4. 本會舉辦之閃避球比賽 - 所有觀察屬會會員之權利 並 情況許可將獲得更多比賽名額;
5. 可推薦該會會員參加香港閃避球代表隊訓練;
6. 如符合要求, 可申請舉辦獲總會認可舉辦之教練班 / 裁判班*。

*所有參加屬會自行舉辦之課程的學員, 最終必須完成總會提供之評核試方算完成課程

Tel 電話: (852) 5342 2559 Email 電郵: info@hkdodgeball.com Website 網址: <https://www.hkdodgeball.com/>

地址: 柴灣豐業街12號啟力工業大廈B座15樓04室

Address: Room B4, 15th Floor Kailey Industrial Centre, 12 Fung Yip Street, Chai Wan, Hong Kong

Club Membership application / renewal Information

Membership System

Hong Kong Dodgeball Association was established in 2008 and committed to advocating and developing Dodgeball sport. In order to have comprehensive and advanced development of the sport, we introduced the Membership system.

For all the local sports clubs or organizations which have Dodgeball as one of their activities and which has the same objectives of the Hong Kong Dodgeball Association(HKDA), and which is willing to bind itself to observe rules of the HKDA, can become a Club Member. The Manager(s) must become a member of HKDA, before applying for the Club membership for the club or organization.

Requirements for admission as a club member:

Before submitting your application, please understand the application notes and requirements. The manager(s) may fill in the application form and mail the required information, application form and the fee to our office. Annual club membership will be charged according to the membership status. For more details, please visit “ Club Membership Requirement)

Category	Eligibility	Application fee (First Application)	Renewal Fee (Annual)
Club Member	All teams / organizations are welcomed.	\$600	\$500
Affiliated Club Observer	Must be a Club Member in succession for two years and fulfill other listed requirements.	\$1,500	\$1,200
Affiliated Club Member	Must be an Affiliated Club Observer in succession for two years and fulfill other listed requirements.	\$2,400	\$1,800

Submit the application & inquiry

Once we receive the application form and information through email, HKDA will process the application and notify the manager(s) of the result as soon as possible. If the information is insufficient, HKDA will contact the manager(s) for further information to process the application. Please read the next page for the rights of Club Members.

To apply or inquiry, please contact: info@hkdodgeball.com

The rights of Club Members

To enhance the development of Club Members, HKDA provides various kinds of assistance below.

Club Member

1. Equipement discount;
2. HK Dodgeball League - Registration fee discount (max. 2 teams) & Confirm ownership of the registered team under the Club;
3. HK Dodgeball Summer League - Registration fee discount (max.1 team) & Confirm ownership of the registered team under the Club;
4. Tournaments hold by HKDA - Team spot reservation;
5. In due course, HKDA will organize competition only for Club Members;
6. Recommend their member(s) to participate Coaching / Referee / Instructor Course hold by HKDA;
7. Consultant service is provided for the club development within Dodgeball field;
8. Apply to be an Affiliated Club Observer, by being Club Member in succession for two years and fulfill other listed requirements.

Affiliated Club Observer

1. All the rights of Club Member;
2. HK Dodgeball League - Registration fee discount (max. 4 teams) & All the rights of Club Member & Team spot reservation;
3. HK Dodgeball Summer League - Registration fee discount (max.2 teams) & Confirm ownership of the registered team under the Club;
4. Tournaments hold by HKDA - All the rights of Club Member & Extra team spots;
5. Recommend their member(s) participating in the HK Dodgeball Junior Team Training;
6. Recommend their member(s) to participate Coaching / Referee / Instructor Course hold by HKDA and be given priority in enrolment;
7. Apply to organize HKDA recognized Instructor Course if requirements is met*;
8. Apply to be an Affiliated Club Member, by being Affiliated Club Observer in succession for two years and fulfill other listed requirements.

Affiliated Club Member

1. All the rights of Affiliated Club Observer;
2. HK Dodgeball League - Registration fee discount (max. 6 teams) & All the rights of Affiliated Club Observer;
3. HK Dodgeball Summer League - Registration fee discount (max.3 teams) & Confirm ownership of the registered team under the Club ;
4. Tournaments hold by HKDA - All the rights of Affiliated Club Observer & more extra team spots if available;
5. Recommend their member(s) participating in the HK Dodgeball Team Training;
6. Apply to organize HKDA recognized Coaching / Referee Course if requirements is met* ;

*All students, who participated in the courses held by club members, need to pass the final assessment to finish the course.